# 10D **EXPLORE OF TURKIYE**

土耳其探索之旅





# 7 Breakfast | 7 Lunch | 7 Dinner

7早餐/7午餐/7晚餐



### **5 Stars Accommodation**

- (Subject to changes)
  - Ayvalik Grand Temizel Hotel \*\*\*\*\* (1 Night)
- Kusadasi Le Bleu Hotel \*\*\*\*\* (1 Night)
- Pamukkale Lycus River Hotel \*\*\*\*\* (1 Night) Cappadocia Ramada Hotel \*\*\*\*\* (2 Nights)
- Bolu Koru Hotel \*\*\*\*\* (1 Night)
- Istanbul Mercure Hotel \*\*\*\*\*\* (1 Night)



# **TIPPING** (Not Inclusive)

• USD 100 Per Person

土耳其导游和司机 全程小费 100 美金 每人



### Optional Tour Excursion (自费加点项目)

- Bosphorus Cruise USD 60 per person 博斯普鲁斯海峡游船 - 美金 60 每人
- Cappadocia Jeep Safari USD 100 per person 沙漠四轮驱动-美金 100 每人
- Hot Air Balloon- USD 300 to 320 per person 热气球-美金 300 至 320 每人

ADDITIONAL ACTIVITIES THAT COMPLEMENT YOUR HOLIDAYS WILL BE AT YOUR OWN DISCRETION AND IS ENTIRELY OPTIONAL. • MINIMUM GROUP SIZE MAY APPLY. 自费加点项目,将由您自行决定,并且完全是可选的.

# ISTANBUL-BOLU 2

#### L/D

- Sultan Ahmed Mosque (Blue Mosque) Iconic Ottoman-era mosque, renowned for its striking blue tiles.
- Hagia Sophia Historic place of worship, once a church, now a grand mosque.
- **Hippodrome of Constantinople** Former Byzantine sports and social hub, now a public square.
- Topkapi Palace Grand Ottoman palace, once home to sultans, now a museum. (visit first yard)

### 伊斯坦布尔 - 博卢

#### 午餐/晚餐

- **苏丹艾哈迈德清真寺** 伊斯坦布尔著名的蓝色清真寺,奥斯曼帝国时期的皇家清真寺。
- 圣索非亚大教堂 晚期古典礼拜场所,现为清真寺。
- 君士坦丁堡竞技场 拜占庭时期的体育和社交中心,现为广场。
- 托普卡帕宫 奥斯曼苏丹的宫殿与行政总部,现为博物馆。 (参观前院)

# BOLU-CAPPADOCIA 3

#### B/L/D

- Mausoleum of Atatürk is the final resting place of Mustafa Kemal Atatürk, the founder and first president of the Republic of Turkey.
- Salt Lake is a large, shallow saline lake in central Turkey, known for its vast salt-covered surface.

### 博卢-卡帕多西亚

### 早餐/午餐/晚餐

- **阿塔土克陵墓** 是土耳其共和国创始人及首任总统穆斯塔法·凯 末尔·阿塔<u>土</u>尔克的安息之地。
- **盐湖** 是位于土耳其中部的一个大而浅的盐水湖,以其广阔的 盐覆盖表面而闻名。

# CAPPADOCIA 4

#### B/L/D

- Underground City A vast underground city in central Turkey, built by early Christians, and part of a UNESCO site.
- Jewellery Store handmade onyx and turquoise stone arts can be seen at the store.
- Goreme Valley is a stunning and unique landscape in central Turkey, known for its otherworldly rock formations, ancient cave dwellings, and rock-hewn churches.
- Pigeon Valley is a beautiful and serene valley located in Cappadocia, Turkey. Known for its stunning rock formations and numerous pigeon houses carved into the cliffs, it offers a picturesque landscape.
- Devrent Valley Famous for its striking rock formations that resemble various animals and shapes, the valley sparks creativity and imagination in its visitors.
- Uchisar Castle it offers panoramic views of the surrounding valleys and fairy chimneys. The castle, carved into a massive rock, has served various purposes throughout history, including as a strategic military stronghold.
- Carpet shop is an excellent way to dive into the fascinating and beautiful world of Turkish carpet making.
- Belly Dance performance Included

## 卡帕多西亚

#### 早餐/午餐/晚餐

- **地下城** 是土耳其中部的一座大型地下城市,由早期基督徒建造,是联合国教科文组织遗址的一部分。
- 珠宝店 在商店可以看到手工制作的缟玛瑙和绿松石艺术品。
- **格雷梅谷** 是土耳其中部一片令人惊叹且独特的景观,以其超凡脱俗的岩石、古老的洞穴住所和岩石雕刻教堂而闻名。
- 鸽子谷 是位于土耳其卡帕多奇亚的一个美丽宁静的山谷,以 其壮丽的岩石和众多雕刻在悬崖上的鸽子窝而闻名,提供了一 幅如画的景观。
- 迪天里特谷 以其壮丽的岩石,形似各种动物和形状而闻名,这个山谷激发了游客的创造力和想象力。
- **乌奇萨尔城堡** 提供周围山谷的全景视野。这个城堡雕刻在一块巨大的岩石中,历史上曾发挥多种作用,包括作为一个战略 军事堡垒。
- 地毯店 可以深入了解土耳其,地毯是如何制作的绝佳方式。
- 肚皮舞表演(包括)

# CAPPADOCIA- KONYA - PAMUKKALE 5

#### B/L/D

- Mevlana Museum is the mausoleum of Jalal ad-Din Muhammad Rumi, a Persian Sufi mystic. It was also the dervish lodge of the Mevlevi order, better known as the whirling dervishes.
- Sultanhani Caravanserai is a historic 13th-century inn located in central Turkey, built during the Seljuk period. It was once a resting place for traders and travelers along the Silk Road. (Entrance Included)

# 卡帕多西亚-科尼亚-棉花堡

### 早餐/午餐/晚餐

- 梅乌拉那博物馆 是波斯苏菲神秘主义者 Jalal ad-Din Muhammad Rumi 的陵墓。它也是梅夫拉维教团的托钵僧会 所, 更为人所知的是旋转托钵僧。
- **苏尔坦哈尼驿站** 是一座位于土耳其中部的13世纪历史古驿站,建于塞尔柱时期。它曾是丝绸之路上商人和旅行者的休息之地。**(包括门票)**

### PAMUKKALE - KUSADASI 🗘

- Hierapolis an ancient Roman spa city founded around 190 B.C. Ruins there include a well-preserved theater and a necropolis with sarcophagi that stretch for 2km. (Entrance Included)
- Cotton Castle is a natural site in Denizli Province in southwestern Turkey. The area is famous for a carbonate mineral left by the flowing of thermal spring water. (Entrance Included)
- Ephesus Ancient City One of the largest ancient cities on the Aegean, once a Greek settlement and Roman provincial
- **Turkish textilet Shop**
- House of Virgin Mary is a significant Christian pilgrimage site near Ephesus, Turkey. (Entrance Included)
- Sirince Village is a picture sque and historically rich village, with its narrow cobblestone streets, stone houses, and lush surrounding landscape. (Turkish coffee in sand included)

# 棉花堡 - 库萨达斯

#### 早餐/午餐/晚餐

- 希拉波利斯 一座建于公元前 190 年左右的古罗马温泉城市那 里的遗址包括一座保存完好的剧院和一座绵延 2 公里的带有石 棺的墓地。(包括门票)
- 棉花城堡 是土耳其西南部代尼兹利省的一个自然景点。该地 区以温泉水流动留下的碳酸盐矿物而闻名。(包括门票)
- 以弗所古城 以弗所市是古代地中海世界最大和最重要的城市 之一,位于小亚细亚西海岸(今土耳其境内)。它是爱琴海最 古老的希腊定居点之一,后来成为罗马政府在亚洲的省会所在
- 土耳其纺织业店
- 圣母玛利亚之家 是位于土耳其以弗所附近的重要基督教朝圣 地。(包括门票)
- 希林杰村 是一个风景如画且历史悠久的村庄,拥有狭窄的鹅 卵石街道、石砌房屋和郁郁葱葱的周围景观。(**品尝土耳其咖** 啡)

### KUSADASI - BERGAMA - AYVALIK (

B/L/D

- Leather shops and fashion show offer an array of other leather goods, including handbags, coats, wallets, belts, and
- **Transfer to Bergama**
- The Red Basilica A large and well-preserved Roman structure, once used as a temple dedicated to Egyptian gods.eragama. (Entrance Included)
- Ayvalik & Cunda Island A picturesque coastal town known for its charming Ottoman-Greek architecture, olive groves, and turquoise waters. Explore the historic stone houses and narrow streets of Ayvalik, then cross to Cunda Island, where vibrant cafes and the iconic Church of Taxiarchis await. Enjoy the unique blend of Aegean flavors and serene island atmosphere.

### 库萨达斯 - 贝尔加马 - 艾瓦勒克

#### 早餐/午餐/晚餐

- **皮革店和时装展** 提供一系列其他皮革制品,包括手提包、外 套、钱包、皮带等。
- 去到贝尔加马
- 红教堂(塞拉匹斯神庙) 贝尔加马也是基督教历史上非常重 要的一个地方。 塞拉匹斯神庙最初是供奉古埃及众神的神庙, 后来成为了基督教的圣让教堂,这座教堂也是圣经《启示录》 中的七个天启教堂之一。(包括门票)
- 艾瓦勒克和纯陀岛 风景如画的沿海小镇,以其迷人的奥斯曼-希腊建筑、橄榄树和碧绿的海水而闻名。探索艾瓦勒克历史悠 久的石屋和狭窄的街道,然后穿过纯陀岛,那里有充满活力的 咖啡馆和标志性的教堂。

### AYVALIK - CANAKKALE - ISTANBUL 5

- Wooden Trojan Horse Reconstructed horse at Troy's entrance, symbolizing the Greek victory in the Trojan War.
- Grand Bazaar One of the world's oldest and largest covered markets with over 4,000 shops.
- Istiklal Street is one of Istanbul's most famous and vibrant thoroughfares, located in the Beyoğlu district.
- Taksim Square is a major landmark and cultural hub in Istanbul, At the center stands the Republic Monument, which commemorates the founding of the Turkish Republic.

# 艾瓦勒克 - 恰纳卡莱 - 伊斯坦布尔

#### 早餐/午餐/晚餐

- 特洛伊木马 入口处的重建木马,象征希腊人在特洛伊战争中 的胜利。
- 大巴扎 世界最大、最古老的室内市场之一,有61条街道和 4,000多家商店。
- 伊斯提克拉尔大街 是伊斯坦布尔最著名、最具活力的街道之
- **塔克西姆广场** 是伊斯坦布尔的一个重要地标和文化中心,广 场中央矗立着共和国纪念碑,纪念土耳其共和国的成立。

ISTANBUL SINGAPORE 伊斯坦布尔 新加坡 B | 早餐 / Meal on Board | 机上用餐

SINGAPORE

Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the English version shall prevail.



#### SEARCH TRAVEL PTE LTD (TA03442)





□ enquiry@searchtravel.com.sg



🏦 101 Upper Cross Street, People's Park Centre #02-75A, S058357

# ATTRACTIONS 旅游景点



Istanbul, Turkey TOPKAPI PALACE 托普卡帕宫



Canakkale, Turkey TROJAN HORSE 特洛伊木马



Konya, Turkey MEVLANA MUSEUM 梅乌拉那博物馆



Pamukkale, Turkey HIERAPOLIS 希拉波利斯



Bergama, Turkey THE RED BASILICA 红教堂(塞拉匹斯神庙)



Cappadocia, Turkey UCHISAR CASTLE 乌奇萨尔城堡

For reservations or any other inquiries, please contact our staff.

